
Fra protokoll fra møte i Ungdomsrådet 12.11.21 ifb. Med orientering budsjett 2022: 

 

Budsjettforslag 2022: 
 Skolemat - en alternativ vurdering  

o Kommunedirektøren har valgt å ikke ta med forslaget om skolemat inn i 
budsjettet, da hun har vurdert at vi heller bør prioritere ressurser i skolen 
fremfor en skolematordning. 
Ungdomsrådet så dette komme, og har derfor lagt opp til en endring i sitt 
forslag til skolemat. 
I stedet for å gi et skolemattilbud til alle elevene i hele kommunen, ønsker 
ungdomsrådet å redusere antall involverte klasser til 5.-7. for å redusere 
utgiftene. 
Ungdomsrådet kan se for seg at denne reduksjonen vil ha en totalsum på 
rundt 2 500 000 kr, og da vil man kanskje få overbevist kommunepolitikerne 
om at man bør prioritere dette som et pilotprosjekt som både utjevner 
forskjeller og sørger for at de involverte elevene ikke går sultne i våre skoler. 

 Fritidskort  
o Ungdomsrådet kan ikke se at fritidskort er tatt med i budsjettet, noe man syns 

er veldig rart. Dette må sjekkes opp. 


